
 
Algemene Ledenvergadering 

Op woensdag 12 april vond de Algemene Ledenvergadering plaats in het 
Duurzaamheidscentrum. Er was een goede opkomst, zo'n veertig leden waren aanwezig. 
Voorzitter Gerrit Eerland heette iedereen welkom. 

De volgende ingezonden discussiepunten werden aan de hand van een korte 
presentatie besproken, alsmede het voorstel om namens de Vereniging een brief naar de 
gemeente Assen en Het Drentse Landschap (HDL) te sturen om aan te dringen op actie. 

• Voorstel tot eenduidige borden bij toegangswegen met de spelregels in het bos om 
de huidige onduidelijke situatie, verrommeling met diverse borden, tegen te gaan. 

• Aanlijngebod voor honden voor het gehele bos vanwege overlast van loslopende 
honden voor andere bosgebruikers 

• Verzoek om verlichting aan de Bosrand tussen Hoofdlaan en DCA om te bouwen 
van oranje naar groen licht. 

• Aandringen bij de gemeente en Het Drents Landschap om een voortvarende 
aanpak van het herstel van de onbegaanbare paden en het aanbrengen van 
duurzame afwatering. 

• Plaatsen van blikvangers langs de Hoofdlaan. 

Over vier punten was binnen de vergadering overeenstemming, maar 
het tweede punt, een aanlijngebod in het gehele bos, stuitte op veel 
weerstand. Ook via email waren daarover, voorafgaand aan de 
jaarvergadering, al veel verontruste berichten binnengekomen, 
overigens vooral van niet-leden. De huidige situatie is dat voor 
ongeveer de helft van het bos al een aanlijnplicht geldt, voor de 
andere helft niet en voor een klein deel een totaalverbod op honden. 
De ervaring is ook dat de huidige aanlijnplicht vaak niet wordt 
nageleefd en ook niet gehandhaafd. Uiteindelijk werd besloten dat de 
Vereniging een brief zal sturen naar gemeente en HDL over punten   
1, 3, 4 en 5, plus over nog een aanvullend punt uit het publiek: de 
zorg over de handhaving van de maximumsnelheid op de Hoofdlaan 
en Beilerstraat.	

Het Financieel verslag 2022 en begroting 2023 werd toegelicht door Folkert van der 
Meer, penningmeester. Op een vraag uit het publiek waarom is overgestapt van ASN naar 
ING verklaarde  Folkert dat dit is gedaan vanwege een vrij hoge vergoeding die door ASN 
in rekening wordt gebracht tegen witwassen. Verder geen opmerkingen.             
Bij monde van Luc de Wit verklaarde de kascommissie de boeken over 2021 en 2022 te 
hebben gecontroleerd en geen onregelmatigheden te hebben aangetroffen.  
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Op voorstel van de kascommissie verleende de algemene vergadering decharge aan de 
penningmeester. Voor 2023 meldde Pieter Wimmers zich voor de kascommissie met Tiny 
Siebring als reserve. 

Het Jaarverslag 2022 door secretaris Nico van de Merbel werd ongewijzigd aangenomen. 

Samenstelling bestuur door Gerrit Eerland, voorzitter 
Aftredend per 2023 en niet herbenoembaar zijn de bestuursleden Theo de Grijs en Coby 
Palmbergen. Zij werden door de vergadering hartelijk bedankt voor hun inzet. 
Ondanks het feit dat Theo aftreedt, blijft hij actief voor de vereniging. Hij blijft de website en 
Facebook bijhouden en zal hij ook de Nieuwsbrieven blijven opmaken! 

Aftredend en herbenoembaar per 2023 is bestuurslid Irma Wijbenga. Het voorstel tot 
herbenoeming werd unaniem aangenomen. 
Het voorstel tot benoeming van Bernd Otter als bestuurslid per 2023 werd unaniem 
aangenomen. 
Er wordt momenteel gewerkt aan de invulling van de tweede vacature, naar verwachting 
volgt daarover later dit jaar meer informatie. Tot dan voldoet het bestuur met vijf leden aan 
de eisen van de statuten van de Vereniging. 

Namens de vrijwilligersgroep van het Asserbos gaf Ruurdjan Bakker een levendige 
presentatie over de activiteiten van de groep. Er zijn momenteel 13 leden, die in goed 
overleg met gemeente en HDL ongeveer om de week op zaterdagochtend allerlei 
werkzaamheden verrichten, zoals het snoeien en verwijderen van vegetatie en het 
herstellen van duikers en paden. Nuttig werk in een prettige sfeer. Geïnteresseerden voor 
de vrijwilligersgroep kunnen zich melden bij de secretaris van de Vereniging. 

Discussie toekomst vereniging vrienden van het Asserbos e.o. 
Na een presentatie over de historie van de Vereniging en welke activiteiten er door de 
jaren heen zijn geweest werd er in groepjes gediscussieerd over de toekomst. Namens het 
bestuur werd de vraag gesteld of er nog behoefte is aan een Vereniging als de onze, 

aangezien er nu ook andere partijen betrokken zijn bij het Asserbos.  
De respons uit het publiek, en ook vanuit eerder ingezonden punten 
door leden die er niet bij konden zijn, was duidelijk: er is zeker nog 
bestaansrecht voor de Vereniging Vrienden van het Asserbos: als 
belangenvereniging van gebruikers en omwonenden, richting de 
eigenaar (gemeente) en beheerder (HDL) van het bos.  
Hierbij werd de term waakhondfunctie meerdere keren gebruikt.  
Een belangrijke taak is toe te zien dat er een goed en evenwichtig 
beheersbeleid wordt gevoerd en commerciële ontwikkelingen worden 
voorkomen, waarbij het van belang is een formele gesprekspartner te 
zijn bij politieke beslissingen.  
Er werd uitgesproken dat er al veel is bereikt en dat dat moet worden 

behouden en waar mogelijk uitgebreid. Het informeren van de achterban over 
ontwikkelingen in het bos werd ook geregeld genoemd als doelstelling, door ledenavonden, 
waarop ook HDL en gemeente aanwezig zijn, lezingen, excursies en andere activiteiten om 
de leden van de Vereniging te binden.  
Ook informatievoorziening in het algemeen over de waarde van het bos, naar alle 
Assenaren, werd door het publiek van belang geacht. Daarnaast zou er meer kunnen 
worden samengewerkt met andere partijen, bijvoorbeeld met de scouting om kinderen 
meer bewust te maken van het belang van het bos. Tenslotte werd voorgesteld het 
vermogen van de Vereniging gericht in te zetten ter ondersteuning van activiteiten in het 
bos, waarbij leden gevraagd zou kunnen worden met ideeën te komen. 



 
Feestelijke opening beleefbosje 
Duurzaamheidscentrum Assen  

 Bij het Duurzaamheidscentrum Assen werd op 
zaterdag 18 maart door Sonja van der Meer, 
directeur Stichting Het Drentse Landschap en 
wethouder Bert Jan ten Oever het beleefbosje 
feestelijk geopend.      
Het beleefbosje is een initiatief van Stichting 
Het Drentse Landschap en is tot stand 
gekomen in samenwerking met de gemeente 
Assen. In het beleefbosje ervaren bezoekers 
op kleine schaal de positieve invloed van 
bomen en planten, ook leert men meer over de 
eigen ecologische voetafdruk. Het centrale 
punt in het beleefbosje is een informatietafel. De informatietafel is tot stand gekomen met 
de betrokken partners: Vereniging van Vrienden van het Asserbos, WMD Drinkwater, 
Waterschap Hunze en Aa's, Gemeente Assen en Stichting Het Drentse Landschap. Zij 
hebben allen een stuk informatie verzorgd.                                                                                   
De Rotary Assen heeft 5000 Euro geschonken voor speeltoestellen. 

BEZOEK AAN HET KERKUILENVERBLIJF IN DE KINDERBOERDERIJ 
“ DE HOFSTEDE” EN GESPREK OVER MOGELIJKE AANSCHAF 
VIDEOCAMERA'S    

Op 14 april is er een gesprek geweest over een nieuwe camera in de 
nestkast van de kerkuil in de nok van de kinderboerderij in het Asserbos. 
Onder leiding van Henk Boxma, lid uilenwerkgroep, Johan Wessel, Jan 

Dekker en Gerrit Eerland namens de Vereniging Vrienden van het Asserbos.                                                                                                  
Doel was de mogelijkheden te bekijken voor vervanging van de twee oude videocamera’s 
in de uilenkast en in de mezenkast.                                                                                                    
De wens  werd uitgesproken dat beelden door Assenaren te zien zijn, liefst ook via een 
linkje op onze website. Er is op dit moment al een scherm in de kinderboerderij waarop je 
beelden kan zien.Verder bestaat ook de wens dat de beelden ook voor educatieve 
doeleinden gebruikt kunnen worden. 

UILSKUIKENS ZIJN GERINGD 

Op 24 april zijn bij de kinderboerderij "de 
Hofstede" in het Asserbos de drie uilskuikens 
geringd. De uilendeskundige gaf uitleg over de 
uiltjes. Volgens hem waren ze in goede conditie 
conform hun leeftijd. Heel bijzonder is dat als je 
een uil op de rug legt hij/zij zich dood houdt. Ook 
mochten de belangstellenden de uiltjes even 
voorzichtig vasthouden voordat ze weer in het 
nest terug gezet werden. 



bron:  

Uw reacties, vragen, opmerkingen en/of suggesties  
zijn van harte welkom. 

U kunt een email sturen naar vriendenasserbos@ziggo.nl 

Onze website is te vinden op www.vriendenasserbos.nl 

Ook hebben we een Facebooksite: 
Vereniging Vrienden van het Asserbos en omgeving.

mailto:vriendenasserbos@ziggo.nl

